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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
Ing. Gore: 
Ja som sa na predchádzajúcich zasadnutiach mestského zastupiteľstva pýtal na názor, postoj 
Ministerstva hospodárstva SR k odchodu Bliky z priemyselného parku a k ďalšiemu 
fungovaniu Priemyselného parku v Trebišove. Vy ste mi vtedy povedali, že neviete 
odpovedať a neviete povedať ich názor, nemôžte za nich rozprávať, tak že sa spýtate na názor. 
Vieme už nejaký postoj z ministerstva hospodárstva nejaké stanovisko k tomuto problému? 
 
PhDr. Čižmár: 
Stanovisko k problému Priemyselného parku v meste Trebišov čiastočne zodpovedal aj 
minister hospodárstva na tlačovej konferencii, ste možno zaregistrovali pán poslanec počas 
výjazdového rokovania vlády. Snahou ministerstva tak, ako som to už prezentoval aj predtým 
a tak to bolo aj prezentované počas stretnutia, bude pomoc mestu v tejto otázke, to znamená 
pomoc naplnenosti priemyselného parku.  
 
Ing. Gore: 
Ja som pozeral tu tlačovú konferenciu. Pán minister povedal to, že investori sa sami 
rozhodujú, kde sa etablujú a že je  biľag na trebišovskom priemyselnom parku. Takže mne 
z toho príliš nevychádza žeby to bola dobra východisková situácia a z môjho pohľadu pomoc, 
reálna pomoc z ministerstva hospodárstva môže byť len v dvoch ohľadoch, buď poskytnú 
finančné prostriedky, aby sa tá infraštruktúra priemyselného parku zlepšila, to som 
nezaregistroval aby v Akčnom programe zaznelo alebo žeby  na tlačovej konferencii zaznelo 
a druhá možnosť je, že naozaj tu príde investor alebo prídu investori, dva roky tomu nedávajú 
nejaké kladné, nejaký kladný postoj, úspešnosť toho, aby priemyselný park sa zapĺňal. 
Investori tu nie sú a to, že si sami vyberajú to tiež o niečom z jeho slov svedčí.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 19.9.2016 
 


